

STARTERS

Chicken Wings (1lb tossed in your choice of sauce, served with carrots, celery, and blue cheese dip)	\$17
Poutine	\$10
Fiesta Nachos (served with salsa & sour cream)	\$18
Veggies & Dip (served with hummus & ranch)	\$14
Baked Cheese, Spinach & Artichoke Dip (served with corn chips and naan bread)	\$18

SOUP & SALAD

French Onion Soup	\$12
Casey's House Salad (mixed greens, radish, peppers, tomato, cucumber, onion, pepperoncini, balsamic dressing)	\$14
Casey's Caesar Salad (romaine lettuce, bacon, parmesan cheese, capers, caesar dressing, pepperoncini, lemon)	\$14
Add Chicken (\$5) Add Steak/Salmon (\$10)	

BURGERS & SANDWICHES

Montreal Smoked Meat (served with fries, pickle, and slaw)	\$18
Deli Turkey BLT (served with fries, pickle, and slaw)	\$18
LightLife Burger (vegetarian) (served with house salad and topped with lettuce, tomato, red onion)	\$18
Double Bacon-Cheese Burger (served with fries, and topped with lettuce, tomato, red onion)	\$20
Sunny Breakfast Burger (served with fries and topped with hashbrown, cheese, bacon, fried egg, lettuce, tomato, red onion)	\$20

MAINS

Buffalo Chicken Strips (tossed in your choice of sauce, served with fries, carrots, celery, and slaw)	\$19
Fish & Chips	\$19
Half Rotisserie Chicken (served with fries, gravy, and slaw)	\$20
Fajitas (Chicken/Steak/Salmon)	\$23
Grilled Maple Mustard Salmon (served with rice, and sautéed veggies)	\$25
Slow Roasted Baby Back Honey BBQ Ribs (brushed in your choice of sauce, served with fries)	\$24/32
7oz Striploin with Pepper Sauce (served with baked potato and sautéed veggies)	\$26
14oz Rib-Eye with Pepper Sauce (served with baked potato and sautéed veggies)	\$39

ENTRÉES

Ailes de poulet (1lb enrobées de la sauce de votre choix, et servi avec carottes, céleris, et trempette au fromage bleu)	\$17
Poutine	\$10
Fiesta Nachos (servi avec salsa & crème sure)	\$18
Plateau de crudités (servi avec hummus & ranch)	\$14
Trempette chaude aux fromage, épinards et artichauts (servi avec croustilles & pain naan)	\$18

SOUPE & SALADES

Soupe à l'oignon gratinée	\$12
Salade maison Casey's (mélange de laitues, tomates, concombres, poivrons, oignons rouges, radis, pepperoncini, vinaigrette balsamique)	\$14
Salade César Casey's (laitue romaine, câpres, bacon, parmesan, croutons à l'ail, pepperoncini, citron, vinaigrette César)	\$14
Ajoutez poulet (\$5) steak/saumon (\$10)	

BURGERS & SANDWICHES

Sandwich à la viande fumée (servi avec frites, cornichon, et salade de chou)	\$18
BLT à la dinde tranchée (servi avec frites, cornichon, et salade de chou)	\$18
Hamburger LightLife (végétarien) (servi avec salade maison et garni de laitue, tomate, et oignon rouge)	\$18
Hamburger double bacon-fromage (servi avec frites et garni de laitue, tomate, et oignon rouge)	\$20
Hamburger déjeuner au soleil (servi avec frites et garni de bacon, fromage, pommes de terre rissolées, laitue, tomate, oignon rouge, et un oeuf au plat.	\$20

PLATS PRINCIPALES

Lanières de poulet (enrobées de la sauce de votre choix, servi avec carottes, céleris, et salade de chou)	\$19
Fish & Chips	\$19
Demi-poulet à la rôtisserie (servi avec frites, salade de chou, et sauce)	\$20
Fajitas (poulet/steak/saumon)	\$23
Saumon à l'érable et à la moutarde (servi avec riz du moment et légumes sautées)	\$25
Côtes levées de dos cuites lentement (badigeonnée avec votre choix de sauce et servi avec frites)	\$24/32
7oz contre-filet & sauce au poivre (servi avec pomme de terre au four et légumes sautées)	\$26
14oz entrecôte & sauce au poivre (servi avec pomme de terre au four et légumes sautées)	\$39

À BOIRE

Bière en fût (domestiques/spécialités/importées).....	\$9/10/11
Bière en bouteille (domestiques/spécialités/importées).....	\$7/8/10
Sangria (verre/verre style quarantaine/pichet).....	\$10/14/28
Cocktails Casey's (classique/style quarantaine).....	\$10/13
Vin (demander à votre serveur nos vins en vedette).....	\$\$/\$\$\$
Sans alcool.....	\$6
Service de bouteille.....	\$150-200

DRINKS

Draft Beer (Domestic/Premium/Import).....	\$9/10/11
Bottled Beer (Domestic/Premium/Import.....	\$7/8/10
Sangria (Glass/Quarantine Size Glass/Pitcher).....	\$10/14/28
Casey's Cocktails (Classic/Quarantine Size).....	\$10/13
Wine (Ask your server about our feature wine list).....	\$\$/\$\$\$
Casey's Mocktails.....	\$6
Bottle Service.....	\$150-200

LE RESTAURANT CASEY'S S'ENGAGE À ASSURER QUE NOS INVITÉS SE SENTENT CONFORTABLE ET EN SÉCURITÉ EN TOUT TEMPS. N'HÉSITEZ PAS À NOUS LAISSER SAVOIR COMMENT NOUS POUVONS VOUS ASSISTER LORS DE VOTRE VISITE CHEZ NOUS.

Une redevance équivalente à 3% du prix indiqué ou annoncé des biens et services offerts dans cet établissement sera ajoutée à votre facture. Cette redevance correspond au pourcentage de la contribution déterminé par la Tremblant Resort Association.

CASEY'S IS COMMITTED TO ASSURING OUR GUESTS FEEL COMFORTABLE AND SAFE AT ALL TIMES. PLEASE LET US KNOW HOW WE CAN HELP YOU.

A royalty equivalent to 3% of the listed or advertised price of the goods and services offered in this establishment will be added to your invoice. This royalty corresponds to the percentage of the contribution determined by the Tremblant Resort Association.